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獲獎同學分享 

 

陳進業 
人工智能：系統與科技 

一年級 

逸夫書院 

致中大高爾夫球日獎學金捐贈人： 

 

首先，我真的非常感激您的慷慨以及幫助。本人為香港中文大學一年

級生，正就讀與工程相關之課程，主要範疇是人工智能和機械學習。

我視這為主要的發展方向，希望可以為香港的人工智慧和機器學習

做出貢獻。目前，我仍在學習基礎知識，但我亦有數個想開展的計劃。 

 

我的其中一個想法是建立自己的網站。作為一名「電腦迷」，我想嘗

試一下軟體工程，從零開始建立一個能使用、有設計的網站，用於自

用或商用。另外，我也想建立一個自己的機械人，藉此嘗試演算法交

易。然而，我還沒有一個像樣的桌上電腦，做事不太方便。有些平台

只能在桌面環境下運行，而電腦會使工作更順暢。因此，由您慷慨提

供的獎學金將幫助我添置工作和學習上都大有用處的工具。如果能

有一台配備先進 GPU 的電腦，對訓練 AI模型會大有裨益。 

 

其實，當我得知被選中獲得這獎學金時，一切都好像發生得十分突

然，我如像沒有努力的似的。在與家人短暫慶祝後，我才意識到，如

果一切沒有你們的慷慨和無私，其實這筆獎學金與我無關，因此，我

真的很感謝您。這件事令我不禁想到，當我有能力的時候，會否主動

伸出援手，為有需要的人提供幫助？我能如此慷慨嗎？我想我暫時

無法給出答案。但毫無疑問的是，這項獎學金確實啟發了我，給我援

助，讓我反思如何成為一個更好的人。 

 



 

 

Sharing by Awardees 

Chan Chun Yip 

Artificial Intelligence: Systems and Technologies 

Year 1 

Shaw College 

To the donors of the CUHK Golf Scholarship: 

 

First of all, I am greatly thankful for your generosity and dedication to helping 

students like me. I am a first-year student at CUHK, seeing engineering as my main 

focus in the future. I aspire to become a profound engineer in the area of artificial 

intelligence and machine learning. For now, I am still working on the fundamentals, 

but I hope to embark on my venture into technology with the amount of money 

provided by the CUHK Golf Scholarship. 

 

Recently, I had some plans to build my own engineering project to train my skillsets. 

One of my thoughts is to build my own website. As a “computer nerd”, I want to try 

to get a taste of software engineering. Also, it would be fascinating if I could work 

on algorithm trading by building my own robot online. However, these would be 

difficult, if not impossible if I had not acquired my own desktop computer. Some 

platforms only work on desktop environments, and it would be most convenient for 

me to have a desktop as an engineering student. Hence, the amount of money 

provided generously in this scholarship would help me upgrade the essential tools for 

both work and study. I hope to have a computer that is equipped with some state-of-

the-art GPUs, which work exceptionally well for training AI models. 

 

When I first knew that I was selected to have this scholarship, it happened like a 

miracle as I did not “work” on it. After a short celebration with my family, I came to 

realize that this could not happen without your kindness and willingness to distribute 

the wealth which has nothing to do with me. I am really grateful for your generosity. 

I started to wonder if I had the ability to lend help to others in need, and if could I be 

this generous. I think I could not give the answer for now. But definitely, this 

scholarship really inspires me to be a better version of myself. 



   

  

獲獎同學分享 

 

陳艷姿 
環球經濟與金融 

一年級 

崇基書院 

致中大高爾夫球日獎學金捐贈人： 

 

本人衷心感謝獲頒香港中文大學高爾夫球日獎學金。我由衷感激慷

慨的捐贈者對我教育的支持。這筆獎學金不僅是經濟上的援助，更是

對我在運動領域上付出的肯定。 

 

作為中大的商科學生，我對銀行及金融界有濃厚的興趣，驅動我在學

業上的追求。除學業外，我亦積極參與課外活動，包括跑步比賽、師

友計劃及領袖計劃。近十年來，我一直致力於長跑運動，這讓我學會

了堅毅不屈和團隊合作精神；出身於草根家庭，令我充分了解父母為

了支持我的教育而付出的辛勞，向我灌輸了勤奮和堅毅的價值觀。 

 

這筆獎學金將大大減輕我的家庭經濟負擔，讓我能繼續專注於學業

和運動訓練。我計劃利用這些資金參加跑步活動和大學交流計劃，從

而豐富我的大學生活，擴闊我的視野。我堅信，這不僅能促進我的個

人成長，還能激勵背景相似的同學們追求理想。 

 

再次感謝您們的慷慨解囊和對我未來的信任。 



 

 

Sharing by Awardees 

Chan Yim Chi 
Global Economics and Finance 

Year 1 

Chung Chi College 

To the donors of the CUHK Golf Scholarship: 

 

I am sincerely grateful for being awarded the CUHK Golf Day Scholarship. I would 

like to extend my heartfelt thanks to the generous donors for their support of my 

education. This scholarship represents financial assistance as well as a recognition of 

my dedication to the sports field. 

 

As a business student at CUHK, I have a strong passion for the banking and finance 

sector, which has driven my academic pursuits. In addition to my studies, I am 

actively involved in extracurricular activities, including running competitions, 

mentorship and leadership programmes. Being a dedicated long-distance runner for 

almost 10 years has taught me perseverance and teamwork. Coming from a grassroots 

family, I understand how hard my parents have been working to support my 

education. This instils in me the values of diligence and resilience. 

 

This scholarship will significantly ease my family’s financial burden and allow me 

stay concentrated on my studies and athletic training. I plan to use these funds to 

participate in running events and university exchange program, thus enriching my 

university experience and broadening my horizons. I firmly believe that it will not 

only enhance my personal growth but also inspire my peers from similar backgrounds 

to pursue their aspirations. 

 

Once again, thank you for your generosity and belief in my future. 



   

  

獲獎同學分享 

 

鄭穎遙 
工商管理學士綜合課程 (專修組別:環球商業學) 

一年級 

善衡書院 

致中大高爾夫球日獎學金捐贈人： 

 

我是鄭穎遙，目前就讀香港中文大學一年級，主修環球商業學。非常

榮幸能夠成為 2024-2025 年「中大高爾夫球日獎學金」的得主之一，

藉此信函，謹向致以我最誠摯的感謝，感謝您對我潛力的肯定和支

持。 

 

此獎學金對我有着深遠的影響，會成為我學術旅程的重要基石。我渴

望好好運用獎學金參與不同的海外參觀及考察，逐步提升自己在學

術上的能力，了解不同地區的經濟與社會議題，並應用學術知識分析

和解決當地面臨的挑戰。同時，作為一位世界公民，除了學術上的追

求，您的獎學金也讓我能夠參與不同的海外義工服務，深入探索不同

地區及其社會動態，了解各個社區所面臨的困難與挑戰，不但為本

地，亦為其他發展中的國家作出正面的貢獻，推動長遠的變革。藉這

些機會，我希望成為一位更具同理心的領袖。 

 

畢業後，我希望能夠結合環球商業學課程中建立的人脈及累積的經

驗，繼續投身志願服務，與服務團體及國際組織合作，提出切合不同

需求的社區服務的建議，為創造深遠且有意義的改變而努力。 

 

最後，再次感謝您的信任和機會，讓我不但能更加朝向學術的目標邁

進，亦能成為一位能為世界各地帶來積極影響的全球義工。無論在學

術或專業領域，我都將以此為榮，時刻提醒自己要為自己和他人創造

更美好的未來，成就自己亦成就他人，推動積極的改變。 



 

 

Sharing by Awardees 

Cheng Wing Yiu 
Integrated BBA Programme (Stream: Global Business Studies) 

Year 1 

S.H. Ho College 

To the donors of the CUHK Golf Scholarship: 

 

I am Cheng Wing Yiu (Cheri), a freshman from S.H. Ho College, pursuing a degree in Global Business 

Studies. I am honoured to be one of the recipients of the CUHK Golf Day Scholarship 2024-2025 and am 

writing to express my deepest gratitude to you for awarding this scholarship that supports me towards my 

education and community and for your belief in my potential.  

 

This scholarship has instilled profound impacts in me, acting as a cornerstone of my journey in not only 

achieving professional goals but also fulfilling my dream of making a global impact through volunteering. 

With the financial support, your generosity has inspired me to work harder and has provided me with the 

resources to pursue meaningful opportunities that align with my academic and personal ambitions. I aspire 

to apply for different overseas exchange and insight programs that enable me to widen my horizon, exploring 

different regions and their social dynamics, exposing me to the challenges faced by each community, and 

allowing me to provide insights on community service that cater to specific needs and maximising impacts 

for meaningful outcomes. Beyond academia, with the support of your scholarship, I plan to apply for 

different global volunteering programs an experience, hoping to gain hands-on experience in driving long-

lasting changes as a global citizen and contribute positively towards the communities locally and globally. 

Direct experience will provide insightful perspectives of the vast opportunities inherent within different 

global projects and not only enhance my learning but also shape me into a more empathetic and globally 

conscious leader.  

 

Upon graduation, by leveraging my connections and exposure gained in Global Business Studies, I aim to 

continue my commitment to volunteerism by working alongside service groups and international 

organisations to create impactful changes. 

 

Thank you again for your generosity and opportunity for granting me this scholarship and I am beyond 

grateful to be one of this year’s recipients. Your generosity has brought me closer to striving for academic 

excellence and aligns with my goals of becoming a global volunteer who extends my impacts beyond borders 

in meaningful ways. I will continue to carry this honour with me throughout my academic and professional 

endeavours, acting as a reminder for me to continue my pursuit of driving positive impacts and a brighter 

future for myself and others. 



   

  

獲獎同學分享 

 

張雅媛 
心理學 

一年級 

伍宜孫書院 

致中大高爾夫球日獎學金捐贈人： 

 

本人為心理學系的一年級新生，非常榮幸能成為中大高爾夫球日獎

學金的得主之一，亦十分感謝捐贈人的慷慨解囊。 

 

在過去的日子，我致力於參加各種社會服務，並作為紅十字會會

員，出席了大大小小的社區教育及探訪活動。在各種服務對象中，

我尤其關注心理健康議題的相關持份者，如精神病患者、復原者及

其照顧者。中大高爾夫球日獎學金的頒授肯定了我多年來在社會服

務上的付出，並作為動力鼓勵我在助人的道路上繼續前行，奠定了

我未來持續為社區貢獻的信念。 

 

得到獎學金後，我會好好運用這難能可貴的資源，將其用於裝備自

己，充實自身的心理學知識，並深入了解及研究不同群體的需求，

為日後的服務作準備。在未來的日子，我亦將秉持著這個獎項為我

帶來的信心，將對社會服務的熱情繼續傳承下去，在以義工身份幫

助社會上的弱勢群體的同時，也在學業上加倍努力，向臨床心理學

家的目標邁進，期望未來能以專業人士的身份繼續回饋社會。 

 



 

 

Sharing by Awardees 

Cheung Nga Wun Alfred 
Psychology 

Year 1 

Wu Yee Sun College 

To the donors of the CUHK Golf Scholarship: 

 

I am honoured to be the recipient of the CUHK Golf Day Scholarship, and I would 

like to extend my heartfelt gratitude for your generous donation towards the CUHK 

Golf Day Scholarship. 

 

I am currently studying the Bachelor of Social Science in Psychology as a Year 1 

student. I have been a member of the Hong Kong Red Cross and contributed much 

of my efforts towards social services by way of conducting community education and 

visitations. Of those who may benefit from my services, I especially care about the 

stakeholders of psychological health, for instance those who are suffering from 

mental illness, those who are recovering from mental illnesses, and the carers of the 

said patients. Being the recipient of the CUHK Golf Day is a recognition of the many 

efforts that I have contributed to society, which serves to encourage me to continue 

helping others and cement my commitment to further contribute to society.  

 

Upon receiving the scholarship, I will utilize the precious funds to arm myself with 

more knowledge of psychology and further my understanding towards the needs of 

different groups through studying in preparation for my service to the community. 

With the newfound confidence the scholarship has offered me, I will further my 

passion for service to society, and while I help the needy as a volunteer, I will also 

work hard on my studies to become a clinical psychologist, and hopefully one day I 

will be able to service society as a professional. 



   

  

獲獎同學分享 

 

葉雅韻 
計量金融學及風險管理科學 

一年級 

伍宜孫書院 

致中大高爾夫球日獎學金捐贈人： 

 

我是一名主修計量金融學及風險管理科學的一年級學生，很榮幸能

獲得 2024-25年度中大高爾夫球日獎學金。在此，我衷心感謝您的慷

慨捐助，特此撰寫此感言表達誠摯謝意。 

 

基於對金融行業的興趣，成為投資銀行家一直是我的目標。高中時

期，我已有參加各式各樣的商業個案比賽和創業比賽，更有參與商業

相關的長期課程。此外，我亦有豐富的義工經驗，我曾擔任義師、協

助非政府組織的活動運作、以及維護動物權益。除了關注弱勢社群及

動物權益，我同時十分支持環保與可持續發展。我希望能運用我的創

意和盡自己所能，發起更多項目以促進社會發展。 

 

因此，這份獎學金對我而言意義重大。它不僅象徵著對我所建的成就

之認可，更大大減輕我在實現目標時的經濟負擔。我希望運用這筆獎

學金資助未來的創新項目，或是作為我參加海外工作營的基金。作為

地球公民，為弱勢社群提供優質教育、以及參與全球生態保護也一直

是我的目標。獎學金所帶來的財務支援更能使我專注學業，善用時間

豐富自己的知識儲備和提升技能，為將來踏入社會和金融行業做充

足準備。 

 

最後，我再次衷心感謝您的慷慨和支持，我對此實在是無限感激。這

筆獎學金在我實現目標的路上起到至關重要的作用，我承諾我將善

用獎學金，全力以赴向目標前進，並在未來秉承感恩之心盡自己所能

回報他人和回饋社會。 



 

 

Sharing by Awardees 

Ip Nga Wan 
Quantitative Finance and Risk Management Science 

Year 1 

Wu Yee Sun College 

To the donors of the CUHK Golf Scholarship: 

 

I am writing to express my sincere gratitude for the generous contribution from the 

scholarship donors. It is my honour to have been selected as one of the recipients of the 

CUHK Golf Day Scholarship for the academic year 2024/25. 

 

I am a Year 1 student from Wu Yee Sun College, majoring in Quantitative Finance and Risk 

Management Science. I am interested in the finance industry and would like to pursue my 

future career path as an investment banker. I participated in various business-related 

competitions and programmes in high school to broaden my horizons. Despite my passion 

for finance and business, I am also eco-conscious and am keen to volunteer. I have ample 

experience in volunteering, ranging from volunteer tutoring and NGO support to animal 

care. I also proposed a project with my teammates, aiming at reducing food waste at source 

and won championships in Hong Kong region competitions. I hope to unleash my creativity 

and initiate more innovative projects, promoting sustainability and improving our society 

in different aspects. 

 

Therefore, the scholarship does mean a lot to me. Not only does it serve as recognition of 

my achievements and encouragement, but it also reduces my financial burdens in achieving 

my goals. The scholarship can fund my future projects and support me in going to work 

camps in foreign countries. I am determined to contribute to society by helping to provide 

quality education and engaging in ecological conservation around the globe. The financial 

assistance provided by the scholarship also allows me to focus more on my studies, 

enriching my knowledge and skills useful for my future career. 

  

Once again, thank you very much for the support, generosity, and the scholarship. I am more 

than grateful to receive the scholarship, given that it goes a long way toward accomplishing 

my goals and motivates me to continue to strive for excellence in different fields. I promise 

I will make every endeavour to achieve my goals and give back to others in the future by 

contributing to society. 



   

  

獲獎同學分享 

 

高文曦 
內外全科醫學士 

一年級 

和聲書院 

致中大高爾夫球日獎學金捐贈人： 

 

本人謹此對香港中文大學高爾夫球日獎學金表示衷心感謝。我真的很榮幸能夠獲

得這項慷慨的獎學金。 

 

我是高文曦，是中大醫學院一年級學生。我將自己定義一個為「努力工作、盡情

玩樂」的人，因為我相信我們都有潛力探索我們學術研究之外的領域，並充分利

用我們豐富多彩的生活，活出精彩人生。例如，我熱衷於參與各種社會服務。身

為希望枝子暑期學校的組織者，我為難民和少數族裔兒童設計了課程。我參加了

扶康會最佳老友計畫，旨在改善智障學生的生活品質並促進社會共融。我也是小

生命戰士協會的導師，為患有癌症或嚴重血液疾病的兒童提供輔導課程。至於音

樂和體育，我在高中時是混聲合唱團的一員，也是閃避球隊的副隊長。在本學年，

我擔任了 Doctor of Excellence 的主席一職，這是一個聯校的醫學生社團，旨

在為醫學生提供與醫生導師配對、參加海外服務和深入研究學術醫學的機會。  

 

這項獎學金對我來說意義重大。不僅可以減輕我的教育經濟負擔，還可以讓我更

專注於我的學習和課外活動。我目前正在攻讀 MBChB 學位，我對未來的機會感

到興奮。我期待參加海外交流或會議，了解醫療領域的未來和最前沿的技術。有

了這項獎學金，我距離實現學術和職業目標又更近了一步。此外，這項獎學金將

為我提供更多機會探索不同領域的興趣。正如獎學金的名稱所示，我可能會在不

久的將來養成打高爾夫球的愛好！ 

 

我感謝您對我的潛力的信任以及您支持像我這樣的學生。我渴望充分利用這個機

會，以我的專業回饋社會。我將來立志成為兒科醫生。去年，我很榮幸能夠參與

兒科診所的實習，在那裡的經歷進一步增強了我投身於人道主義工作的強烈願

望，以關懷和愛護幫助病人。 

 

再次感謝您的慷慨和支持。我期待在中大繼續我的旅程，並希望能讓您引以為傲。 

 



 

 

Sharing by Awardees 

Ko Man Hei 
Bachelor of Medicine and Bachelor of Surgery 

Year 1 

Lee Woo Sing College 

To the donors of the CUHK Golf Scholarship: 

 

My name is Vincy Ko, a Year 1 medical student at CUHK. I will define myself as a “work hard play hard” 

person as I believe that we always have the potential to explore beyond our field of studies and make the 

most out of our colourful lives. For instance, I am passionate about participating in various social services. 

As the organizer of the Branches of Hope Summer School, I designed lessons for refugees and ethnic 

minority children. I participated in the Fu Hong Society Best Buddies Hong Kong Movement which aims to 

improve the quality of life of students with intellectual disabilities and promote social inclusion. I am also a 

tutor of the Little Life Warrior Society in which I provide tutorial sessions for children with cancer or severe 

blood diseases. As for music and sport, I was part of the mixed vocal ensemble and the vice captain of the 

dodgeball team back in high school. In this academic year, I have taken up the role as the president of Doctor 

of Excellence, a joint school medical student society that aims to provide medical students with opportunities 

to pair with doctor mentors, engage in overseas service trips and delve into the academic medical research 

field.  

 

This scholarship means a lot to me. The support will not only alleviate the financial burden of my education 

but also allow me to focus more on my studies and extracurricular activities. I am currently pursuing a degree 

in MBChB, and I am excited about the opportunities that lie ahead. I am looking forward to participating in 

overseas exchanges or conferences to learn about the future and the most cutting-edge technologies in the 

medical field. With this scholarship, I am one step closer to achieving my academic and career goals. Also, 

this scholarship will open more opportunities for me to explore my interests in different realms. As the name 

of the scholarship suggests, I might pick up the hobby of playing golf in the near future! 

 

I appreciate your belief in my potential and your commitment to supporting students like me. I am eager to 

make the most of this opportunity and give back to the community with my professionalism, just as you 

have done for me. I aspire to be a paediatrician in the future. I was privileged to be attached to a paediatric 

clinic last year and my experience there has further strengthened my strong desire to devote myself to doing 

a humanitarian job that has to be approached with compassion and full commitment. 

 

Thank you once again for your generosity and support. I look forward to continuing my journey at CUHK 

and hope to make you proud. 



   

  

獲獎同學分享 

 

李朗逸 
金融科技 

一年級 

逸夫書院 

致中大高爾夫球日獎學金捐贈人： 

 

您好！我是香港中文大學的一年級學生李朗逸，目前就讀於金融科

技專業，同時也是香港體育學院的一名精英桌球運動員。在此，我想

由衷感謝 您捐贈中大高爾夫球日獎學金，為更多有才華的學生提供

幫助。該次獎學金能夠很大程度上減輕我的學習經濟壓力，並為我日

常的桌球訓練提供經濟資助。 

 

在學習方面，我會利用獎金來購買與學科相關的工具和書籍，豐富學

習資源，減輕學習負擔，以幫助我在中大的學習。 

 

在桌球方面，到現在為止，我已連續奪得四次香港 21歲以下青少年

英式桌球公開賽冠軍，並曾代表港隊參加海外比賽獲得 2022年世界

青少年美式九球錦標賽銀牌，2023年世界青少年斯諾克錦標賽銅牌。

在我日常的桌球訓練中，球杆、杆盒、巧粉等都是必不可少的用具，

是桌球運動員在賽場上的武器，需要昂貴的金錢購買。作為得獎者，

我會好好利用獎金來完善我桌球訓練需要的設施，幫助我在訓練中

不斷進步，在比賽中取得更好的成績。而已有十餘年被亞運會、奧運

會拒之門外的桌球運動項目將會在 2030年重返多哈亞運會，屆時我

會不遺餘力為香港贏得一面獎牌。 

 

再次感謝您捐贈中大高爾夫球日獎學金。古語有言：有志者，事竟成。

相信在閣下的幫助下，我能夠在未來的學習上更上一層樓，也能作為

香港代表參加各種國際桌球大賽，為港爭光！ 

 



 

 

Sharing by Awardees 

Li Langyi Ryan 
Financial Technology 

Year 1 

Shaw College 

To the donors of the CUHK Golf Scholarship: 

 

Hello! I am a year-one student named LI Langyi Ryan from the Chinese University of Hong 

Kong whose major is Financial Technology, and also an elite billiard athlete of Hong Kong 

Sports Institute at the same time. Here I want to express my gratitude to you from the bottom 

of my heart for donating to the CUHK Golf Day Scholarship, which provides assistance for 

more talented students. To a large extent, this scholarship can reduce my study pressure 

economically, and also provide financial support for my daily billiard training.  

 

In terms of study, I will use the prize of the scholarship to purchase tools and books relevant 

to courses, which will enrich my learning resources. Study burden can also be lightened so 

as to help with my learning at CUHK. 

 

In terms of billiard, I have been four times champion of the Hong Kong under 21 snooker 

open championship in a row so far. And I used to take part in overseas competitions 

representing the Hong Kong billiard team, winning a silver medal in the 2022 World Junior 

9-ball Championship and a bronze medal in the 2023 World Junior Snooker Championship. 

In my daily billiard training, the cue, cue case, chalk and so on are necessary tools and 

billiard athletes’ weapons in competitions, which require expensive costs to purchase. As 

the recipient, I will make good use of the prize to complete the equipment needed for my 

billiard training to help me make constant progress in training and have better achievements 

in competitions as well. The billiard sport, which has not been one of the sports in the Asian 

Games and Olympic Games for more than 10 years, will return to the Doha Asian Games 

in 2030. By then, I will spare no effort to win a medal for Hong Kong. 

 

Thank you again for donating to the CUHK Golf Day Scholarship. As an old Chinese saying 

goes, where there is a will, there is a way. I am convinced that under your help, I can make 

good progress on future study, and participate in various international billiard competitions 

as a representative of Hong Kong and win honour for Hong Kong! 



   

  

獲獎同學分享 

 

羅文希 
內外全科醫學士 

一年級 

敬文書院 

致中大高爾夫球日獎學金捐贈人： 

 

請容許我在感謝函的開首先衷心感激您的慷慨解囊，很高興亦很榮

幸能夠成為今年中大高爾夫球日獎學金的得主之一。你通過這項獎

學金印證了我一直以來在體育及社會服務範疇的努力與付出，並鼓

勵我升上大學後繼續多元發展，將來要用自身的能力貢獻社會，服務

他人。 

 

身為一名醫學生及剛退役的韻律泳學生運動員，我對運動醫學極有

興趣。透過主修醫學院課程及選修體育科學課程，我了解到體育表現

與身心健康密不可分的關聯。再者，近年香港的體育發展蓬勃，不同

體育項目都孕育出一批有一批新晉的運動員。在他們努力為港爭光

之際，難免會因長期高強度訓練而導致肌肉勞損或意外受傷。昔日的

我也是他們的其中一員，我能做的就是去尋求骨科醫生的協助。運動

塑造了一個不一樣的我，因而當我決定要卸下運動員身份之際，便決

心要用另一個身份繼續為我所愛的範疇奉獻。我期望有一日能夠修

讀運動醫學，成為骨科醫生，透過自身的能力去幫助香港不同的運動

員，助他們為香港再奪佳績。 

 

我希望能夠在暑假時使用這筆獎學金參與交流計劃，去不同國家或

地區了解當地的運動醫學發展，增強我對體育訓練、康復及預防醫學

的理解。透過文化交流，希望我會對體育更有熱誠，不會辜負這筆獎

學金的宗旨。 

 

這筆獎學金對我意義重大，不僅給予我更多資源去追尋自己的夢想，

還使我重新回顧昔日身為學生運動員的時光及社會服務的經歷。身

為一個醫學生，我定必秉持救急扶危及樂於助人的精神，願未來我能

以另一種身份回饋社會，不辜負您對我的期望。 



 

 

Sharing by Awardees 

Lo Man Hei 
Bachelor of Medicine and Bachelor of Surgery 

Year 1 

C.W. Chu College 

To the donors of the CUHK Golf Scholarship: 

 

I am very glad to be one of the recipients of this year's CUHK Golf Day Scholarship, and I wish to extend 

my sincere gratitude for your generous assistance, which already means so much to me in my studies. Your 

dedication to empowering students like me through this scholarship reminds me that I have one more role; 

it requires an enormous commitment and inspiration from deep within. 

 

Being a medical student and a former artistic swimming student-athlete, I envision my career as a sports 

physician. Inspired by the link between physical performance and health, I am especially interested in 

pursuing sports through the lens of health. Your subsidy alone will greatly assist in my education toward 

furthering my entrance into this industry of utmost importance. 

 

In that light, I am very particular about making good use of the scholarship funds towards a summer 

exchange program. It means very much, as I will travel abroad to learn from some of the finest liberal 

professionals in sports medicine. Such an experience would enhance my insights into the diverse approaches 

to athletic training, rehabilitation, and prevention. The knowledge and skills I garner will do me good in my 

endeavor to meaningfully contribute to this field. 

 

While my ambition lies in being an orthopaedic surgeon in sports medicine to support the health and 

performances of athletes in Hong Kong, I believe that the sporting community there should actually learn 

how to prevent injuries. It is my goal to help inspire young athletes when it comes to topics such as injury 

prevention and healthy living. As much as it pains me to shift from student to medical professional, I don't 

see it as a great leap so much as a chance to look after the next crop of athletes and be a part of their journey 

towards greatness. 

 

My heartfelt thanks, one last time, to you for your generosity. The belief you have in my merit eases the 

burden posed to me by finances regarding my education and charges me to strive toward the utmost 

excellence within my studies and my more professional arena. I intend to contribute expeditiously to my 

community and hope to repay the trust you placed in me by becoming a worthy professional in contributing 

to the health and well-being of athletes. 

 

Thank you for believing in me and investing in my future. I am excited to see how I can, in turn, contribute 

to the legacy of excellence in sports medicine. 

 



   

  

獲獎同學分享 

 

吳靖雯 
計量金融學與風險管理科學 

一年級 

逸夫書院 

致中大高爾夫球日獎學金捐贈人： 

 

我是計量金融學與風險管理學系的大一學生吳靖雯，非常榮幸能夠
獲得中大高爾夫球獎學金。您們的慷慨和認可鼓勵我繼續在學術和

非學術範疇雙向發展，致力於實現自我理想。 

  
九月初的我剛踏上高等教育的旅途，難免會有些許不適應，但同學和

朋友們的鼓勵讓我感受到學習並非孤軍作戰，大學的環境和資源更

讓我感受到學校對同學們的支持。亦非常感謝您們的慷慨，讓我可以
減卻部分經濟負擔，集中精力在學習和個人興趣上。我會秉持自己的

初心，在追夢旅程中亦不忘貢獻社會，例如參加各類型社區活動，用

有限的能力創造最大的價值。 
 

回想起數年前，我以為商業世界是一個離我非常遙遠的地方，每次在

電視上看見商界人士都不禁在心裏讚嘆，卻從未想過自己有一天會
成為一位商科學生。升上大學以後，我了解到機會從來都不是隨手可

得，而是要靠自己努力爭取，包括實習和交流等等。這讓我明白到沒

有人是一步登天，反而是靠一步步的努力走到山峰。今後，我會把您
們的支持化作前進的動力，向自己的目標邁進，成為自己理想中的那

個人。 

  
最後，再次感謝您們的支持，我保證會善用這筆獎學金，努力達成自

己的目標，並有望在將來回饋社會，實現自我價值。 

 



 

 

Sharing by Awardees 

Ng Ching Man 
Quantitative Finance and Risk Management Science 

Year 1 

Shaw College 

To the donors of the CUHK Golf Scholarship: 

 

Thank you for making the CUHK Golf Day Scholarship possible. I am honoured to 

be selected as a recipient and am truly grateful for your recognition and financial 

support. 

 

Since September this year, I have been part of CUHK’s first-year student cohort, 

studying quantitative finance and risk management. I do not come from a finance 

background, nor do my parents expect me to pursue this path. However, through 

years of hard work and exploration, I have realized that nothing is impossible. I am 

now grateful to have the chance to dive deeper into the field that I find most 

intriguing, and I hope that in the coming years, I will be closer to my career goals. 

 

Non-academically, I am an enthusiastic athlete and photographer. In particular, I 

actively participate in track and field competitions, which give me a sense of 

accomplishment whenever I achieve a personal best. The same applies to 

photography; I love capturing different scenes, whether in nature or sports. This 

allows me to reminisce about the beauty of our world and to document my 

improvement in photography. 

 

With my goals in mind, I hope to allocate part of the scholarship for personal hobbies, 

invest part in my academics, and save the remaining amount for future use. I 

understand that every dollar is precious, and therefore, I will do my best to make 

good use of the scholarship and ensure that every recognition counts. 

 

Thank you once again for enabling me to pursue my future goals. Your generous 

support and recognition will be my driving force as I continue to pursue my dreams 

and personal hobbies. I hope that upon graduation, I will, in turn, be able to give back 

and help other students achieve their goals. 



   

  

獲獎同學分享 

 

吳愷盈 
內外全科醫學士 

一年級 

新亞書院 

致中大高爾夫球日獎學金捐贈人： 

 

你好，我是吳愷盈，是內外全科醫學士課程的一年級學生。我很感恩

有幸獲得中大高爾夫球日獎學金，實在要衷心感謝捐贈人的支持，肯

定我在學術、社會服務、以及運動方面的努力。能獲得此獎學金，對

我來說是一份鼓勵與提醒，不單肯定了我過去的成就，亦激勵著我現

在及未來也要堅持不懈、謙卑學習，運用自己所學幫助有需要的人，

貢獻社會。 

 

我會運用獎學金在暑假參與海外交流，我希望能夠到歐洲或非洲地

區的醫院實習及做義工，一方面是拓展眼界，看看不同地區的醫療制

度與香港的分別，繼而反思香港醫療制度的優劣，另一方面是與幫助

有需要的人，與病人及當地醫護人員交流。 

 

我的未來志向是成為一名有使命感、有愛心的醫生，幫助香港普羅大

眾，希望在中大六年的讀醫生涯，我能在學術，做人方面都有所成長，

努力裝備自己成為一名可靠的醫生，幫助更多的人。 

 

再次感激中大高爾夫球日獎學金捐贈人的鼓勵！ 

 



 

 

Sharing by Awardees 

Ng Hoi Ying 
Bachelor of Medicine and Bachelor of Surgery 

Year One 

New Asia College 

To the donors of the CUHK Golf Scholarship: 

 

Hello, I am Alley Ng, a first-year student in Medicine (MBChB) Programme. I am 

very grateful to have received the CUHK Golf Day Scholarship, and I sincerely thank 

the donors for their support in recognizing my efforts in academics, community 

service, and sports. Receiving this scholarship is both an encouragement and a 

reminder for me; it not only acknowledges my past achievements but also motivates 

me to persistently learn with humility and to use my knowledge to help those in need 

and contribute to society. 

 

I plan to use the scholarship to participate in overseas exchanges during the summer. 

I hope to intern and volunteer in hospitals in Europe or Africa. This experience will 

allow me to broaden my horizons, observe the differences in healthcare systems 

compared to Hong Kong, and reflect on the strengths and weaknesses of our system. 

Additionally, I aim to help those in need and engage with patients and local healthcare 

professionals. 

 

My future aspiration is to become a committed and compassionate doctor, helping 

the public in Hong Kong. I hope that during my six years at CUHK, I will grow 

academically and personally, equipping myself to be a reliable doctor who can assist 

more people. 

 

Once again, I would like to express my gratitude to the donors of the CUHK Golf 

Day Scholarship for their encouragement! 
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